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1. Genomgång av föregående protokoll 
 

 
• Ansvariglappar på labben är uppdaterade på Ind näringslära. Ska även 

uppdateras på livsmedelsteknologi.  
 
• Tina kollar vilka doktorander på Ind näringslära som genomgått 

brandutbildningen.  
 

• Hanna och Jeanette har gjort en ”extroduktionslista”. Listan skickas med 
protokollet och läses igenom för ev kommentarer innan den sedan översätts till 
engelska och läggs ut på hemsidan.  

 
• Ann-Charlotte kontrollerar så att checklistorna finns på hemsidan. 

  – Checklistorna ligger på de interna sidorna på livsmedelsteknologi 
 

• Frysarna är uppdelade. Ind näringslära har den högra medan 
livsmedelsteknologi har den vänstra. Frysansvarig på Ind näringslära är Anne 
och på livsmedelsteknologi är det Margareta. 

 
• Riskanalysinspektion har utförts. Merparten av dem som laborerade hade inget 

riskbedömningsprotokoll till hands. Margareta försöker modifiera om den 
blankett som ligger på hemsidan så det även kan skrivas in vilka åtgärder som 
ska göras om något händer, samt vart avfall ska lämnas. Blanketten ska finnas 
både på svenska och på engelska. Beslut togs även att en riskanalys ska finnas 
synlig vid varje analysinstrument där det utförs mindre farliga 
standardanalyser. Vid övriga analyser ska laboranten ha gjort en egen 
riskanalys för sitt system som kan uppvisas vid en ev inspektion. En kopia av 
den riskanalysen ska även lämnas till Ann-Charlotte.   

 
• Studenternas/examensarbetarnas arbetstider diskuterades då det förekommit att 

dessa har arbetat utanför normala arbetstider då det inte funnits andra 
närvarande på avdelningarna. För att minska risken för ”ensamarbete” måste 
handledarna vara extra tydliga på denna punkt när det gäller dessa grupper. 

 
• Mentorer: Aniko tar med de utländska studenterna på guidad tur i Lund för att 

öka den sociala kontakten samt ge dem lite orientering i staden. 
 

• Nästa städdag blir måndagen den 15 december 2008. 
 

• HMS-frågor tas numera upp som en ordinarie punkt på 
institutionsstyrelsemötena.  

 



• Fler spannar behövs till vermekulit. Alla uppmanas att ha en extra ”spannjakt” 
under julhelgen.  

 
• Liselott Olsson på serviceenheten är vår kontaktperson när det gäller 

städningen. Hon kan nås på tele nr 070 – 234 50 64. 
 

   
2. Kylsystem 
 

• Kylsystemen i hus V ska bytas då det befintliga köldbärarsystemet inte duger 
längre. Två olika alternativ finns: 1. att ansluta till marklagret eller 2. en ny 
kylmaskin.  

 
• Det diskuteras just nu på vilken gränsdragningsnivå kostnaderna ska hamna på 

samt vilka behov vi har för kyl- eller tempererade rum. Mer information måste 
fås fram innan några slutliga beslut kan tas. Husprefekten kommer att kalla till 
möte för att diskutera saken.   

 
 
 

3. Företagshälsovården 
 

• Ann-Charlotte har kontaktat företagshälsovården angående 
hälsoundersökningar. Mer information kommer senare. 

 
 

4. Nästa möte 
 

• Nästa möte är satt till den 3 februari 2009 kl. 09.00 i Livsmedelsteknologis 
bibliotek på vån +1. 

 


